



Dr. Semir Bulle is currently a Psychiatry resident at the University of Toronto and is the former Co-President of the Black Medical Students' Association. He is a native of Toronto as well as the official liaison for the Canadian Doctors for Protection Against Guns, and he has strong ties to the Zero-Gun Violence movement. Additionally, he is the co-founder of Doctors for Defunding Police and Doctors for Long-term Care (LTC) Justice and continues to work & advocate for vulnerable populations in Toronto.

Le D^r Semir Bulle effectue actuellement sa résidence en psychiatrie à l'Université de Toronto et est l'ancien co-président de l'Association des étudiants noirs en médecine. Originaire de Toronto et responsable de la liaison avec le collectif Canadian Doctors for Protection Against Guns, le D^r Bulle entretient des liens privilégiés avec la coalition *Zero-Gun Violence Movement*. En outre, il est cofondateur du collectif Doctors for Defunding Police et de celui de Doctors for Long-term Care (LTC) Justice, et il continue à travailler et à défendre les populations vulnérables à Toronto.